
Zápisnica zo zasadnutia výboru obvodu č. 3 - Solinky 
 

Dátum a miesto konania: 7. februára 2023, 17:00, ZŠ Gaštanová 

Prítomní poslanci: Ľubomír Bechný, Peter Cibulka, Dominik Hriník, František Talapka 

Neprítomný: Martin Kapitulík 

Prítomných občanov: 4 + p. Tomašec, mestská polícia 

Na stretnutie prišla aj občianka z volebného obvodu č.2, údajne sa pozrieť, kde to funguje. 

Nepodpísala prezenčku. 

 

Podnety a pripomienky od občanov počas stretnutia: 

- Občan upozornil na kopy lístia nahrabané ešte v jeseni a neodvezené doteraz – Jaseňová 2 

- Na ulici Jaseňová 2 sú viaceré nahnuté stromy, ktoré môžu ohrozovať odstavené autá 

a chodcov – požiadavka preveriť a prípadne odstrániť: 

 
 

- Občan vyslovil viaceré nápady týkajúce sa zberu odpadu: 

o  Vytvoriť uzamykateľné stojiská s prístupom len pre obyvateľov domu. 

o  Namiesto zberu použitých olejov do kontajnerov navrhuje uzavrieť dohodu 

s firmou, ktorá realizuje zber papiera, aby zároveň zberala aj oleje. 

o  Vyhradiť špeciálne kontajnery na zber detských plienok. Takéto kontajnery 

údajne existujú už v niektorých mestách na Slovensku. 

- Občan sa opätovne pýta, kedy sa odstránia vyschnuté stromy vo vnútrobloku Javorová. 

Jedná sa o stromy z výsadby, ktorá sa uskutočnila roku 2021. 

- Občan sa pýta, či sa bude zvyšovať cena lístka na MHD. 

 

Podnety iné: 

- Občania žiadajú vykonávať pravidelnú zimnú údržbu chodníkov (odhŕňanie a 

posypávanie) v čase, keď je to potrebné – keď sú chodníky zasnežené a šmykľavé. 

 



Zápis vypracoval:            František Talapka ................................. 

Zápis overil:                       Ľubomír Bechný     ................................. 


